

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 2:50 p.m. to 3:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：2:50 p.m.至 3:00 p.m.

Page 頁1/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
108A	CT2UC168D	111A	ML2UC197E	114A	RG2UA060E	117A	CT2UC569E	120A	RC2UA731D
108B	ML2UC322E	111B	CT2UC135E	114B	CT2UC331E	117B	CT2UC534D	120B	ML2UC402D
108C	CT2UC557D	111C	CT2UC137E	114C	RC2UA769E	117C	CT2UC306D	120C	ML2UC192D
109A	ML2UC015D	112A	RC2UA805E	115A	ML2UC497E	118A	CT2UC332E	121A	CT2UC133E
109B	CT2UC237D	112B	HK2UA225E	115B	ML2UC480E	118B	HK2UA184D	121B	CT2UC625D
109C	CG2UA307E	112C	CT2UC067D	115C	CT2UC443D	118C	CT2UC097D	121C	ML2UC205E
110A	CT2UC431E	113A	RC2UA745D	116A	CT2UC454E	119A	CT2UC294E	122A	ML2UC524E
110B	ML2UC215E	113B	CT2UC155D	116B	ML2UC500D	119B	ML2UC543E	122B	ML2UC179D
110C	RC2UA796D	113C	CT2UC633E	116C	CG2UA319E	119C	ML2UC266E	122C	ML2UC279E

Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。



**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 2:50 p.m. to 3:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：2:50 p.m.至 3:00 p.m.

Page 頁2/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
123A	ML2UC055E	126A	ML2UC048D	129A	RC2UA646D	132A	CT2UC343D	135A	ML2UC125D
123B	RC2UA688E	126B	RC2UA800E	129B	CT2UC441D	132B	RG2UA070D	135B	CT2UC496D
123C	CG2UA385E	126C	CT2UC369D	129C	CG2UA335E	132C	RC2UA695E	135C	RG2UA058D
124A	CT2UC099E	127A	CT2UC588E	130A	ML2UC418D	133A	CT2UC437D	136A	ML2UC087D
124B	ML2UC161D	127B	CT2UC444E	130B	ML2UC146D	133B	ML2UC466E	136B	CT2UC309D
124C	CG2UA318D	127C	CT2UC393D	130C	CG2UA381E	133C	CT2UC483E	136C	ML2UC360E
125A	CT2UC230E	128A	ML2UC396Y	131A	CG2UA353E	134A	HK2UA206E	137A	CT2UC138E
125B	ML2UC204D	128B	ML2UC499D	131B	ML2UC283D	134B	CT2UC513D	137B	CG2UA323D
125C	RC2UA786E	128C	RC2UA709E	131C	ML2UC044E	134C	CT2UC351E	137C	CT2UC249D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 2:50 p.m. to 3:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：2:50 p.m.至 3:00 p.m.

Page 頁3/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
138A	ML2UC052D	141A	ML2UC206E	144A	ML2UC124D	147A	ML2UC334Z	150A	CT2UC425D
138B	ML2UC117E	141B	CT2UC521E	144B	RC2UA738D	147B	ML2UC357D	150B	HK2UA196D
138C	ML2UC488D	141C	CG2UA303D	144C	CT2UC646E	147C	CT2UC081D	150C	ML2UC166E
139A	ML2UC003D	142A	RC2UA763E	145A	ML2UC132E	148A	CG2UA395E	151A	ML2UC319E
139B	ML2UC201D	142B	ML2UC021D	145B	CT2UC590E	148B	CT2UC240Y	151B	CT2UC188E
139C	ML2UC093E	142C	CT2UC062D	145C	CT2UC600D	148C	ML2UC412D	151C	ML2UC397D
140A	RC2UA726D	143A	CT2UC121E	146A	CG2UA361D	149A	CT2UC539D	152A	ML2UC353E
140B	CT2UC475D	143B	RC2UA799D	146B	ML2UC228E	149B	HK2UA221E	152B	ML2UC516D
140C	CT2UC394D	143C	ML2UC212E	146C	RG2UA069E	149C	ML2UC508D	152C	ML2UC157D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 2:50 p.m. to 3:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：2:50 p.m.至 3:00 p.m.

Page 頁4/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
153A	CT2UC197E	156A	CT2UC536E	159A	ML2UC280E	162A	RC2UA713E	165A	CT2UC269E
153B	CT2UC207E	156B	ML2UC326E	159B	CT2UC283D	162B	CG2UA350E	165B	CT2UC397E
153C	CT2UC103E	156C	CT2UC594E	159C	CT2UC126E	162C	RC2UA687D	165C	ML2UC446D
154A	RC2UA767D	157A	CT2UC146E	160A	CT2UC322E	163A	RA2UA049E	166A	CT2UC274Y
154B	ML2UC463E	157B	ML2UC141Y	160B	CG2UA358D	163B	RA2UA055E	166B	ML2UC255D
154C	CT2UC445D	157C	ML2UC459D	160C	ML2UC391D	163C	HK2UA231E	166C	ML2UC123E
155A	CT2UC623D	158A	CT2UC248E	161A	ML2UC207D	164A	RC2UA639D	167A	ML2UC236E
155B	CT2UC299D	158B	ML2UC370D	161B	ML2UC261E	164B	CT2UC439E	167B	ML2UC162E
155C	RC2UA675D	158C	CT2UC360E	161C	CT2UC333D	164C	ML2UC069E	167C	CT2UC195D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 2:50 p.m. to 3:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：2:50 p.m.至 3:00 p.m.

Page 頁5/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
168A	ML2UC467D	171A	CT2UC587E	174A	ML2UC494D	177A	HK2UA210E	180A	CT2UC118D
168B	ML2UC168E	171B	ML2UC528E	174B	CT2UC551D	177B	ML2UC028E	180B	CT2UC555D
168C	CT2UC626E	171C	CT2UC311E	174C	RC2UA719D	177C	ML2UC390D	180C	CT2UC355D
169A	CT2UC317D	172A	ML2UC056D	175A	RC2UA664E	178A	CG2UA356Y	181A	ML2UC473D
169B	CG2UA310E	172B	ML2UC088D	175B	ML2UC042D	178B	CT2UC416E	181B	HK2UA230E
169C	ML2UC257E	172C	CT2UC271D	175C	HK2UA204E	178C	RC2UA640E	181C	ML2UC294D
170A	RC2UA676D	173A	ML2UC293D	176A	RC2UA746D	179A	CT2UC635D	182A	CG2UA383E
170B	ML2UC054D	173B	CT2UC109D	176B	ML2UC006E	179B	CT2UC622D	182B	ML2UC355D
170C	CT2UC200E	173C	ML2UC085D	176C	CT2UC379D	179C	ML2UC476E	182C	RC2UA756D

Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。



**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 2:50 p.m. to 3:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：2:50 p.m.至 3:00 p.m.

Page 頁6/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
183A	RG2UA072D								
183B	CG2UA390E								
183C	ML2UC017D								
184A	ML2UC105D								
184B	CG2UA308D								
184C	ML2UC368E								



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

87471585.2